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Protokół Nr XXXIV/17 z posiedzenia 

Rady Miejskiej w Michałowie VII kadencji, które odbyło się 28 grudnia 2017r. w sali 

narad Urzędu Miejskiego w Michałowie przy ulicy Białostockiej 11 

Obradom przewodniczyła Irena Suprun - Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Michałowie. 

O godzinie 10:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Michałowie  - otworzyła obrady 

XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

Na stan 15 radnych w chwili otwarcia obrad obecnych było 14 radnych.  

1. Ancipiuk Maria 

2. Barszczewska Anna 

3. Bielenia Nina 

4. Borowski Jan 

5. Burak Dorota 

6. Charytoniuk Marek – wiceprzewodniczący Rady 

7. Dziewiątkowski Sławomir 

8. Hajduczenia Marian 

9. Kupraszewicz Ewa  

10. Ławreszuk Halina 

11. Łuksza Sławomir 

12. Łuksza Swietłana 

13. Nos Eugeniusz 

14. Suprun Irena – przewodniczący Rady 

 

Nieobecni radni: Kazberuk Alina 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Michałowa – Włodzimierz Konończuk, Zastępca Burmistrza - Jerzy 

Chmielewski, Skarbnik – Małgorzata Golak, kierownicy zakładów budżetowych, zaproszeni 

sołtysi, mieszkańcy gminy. 

 

Przewodnicząca po sprawdzeniu listy obecności, stwierdziła, że obrady są 

prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum władne do podejmowania uchwał i decyzji.  

 

Ad. 2 Zatwierdzenie porządku XXXIV sesji Rady Miejskiej w Michałowie 

 Przewodnicząca odczytała dodatkowe projekty uchwał z nowo rozłożonego porządku 

obrad, o które wprowadzenie zawnioskował Burmistrz.  

 Burmistrz uzasadnił konieczność wprowadzenia następujących uchwał tj.: 

a) zabezpieczenia środków finansowych na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na wykonanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1448B na 

odcinku Kuchmy – granica Gminy Michałowo – Lasy Państwowe wyasygnowały kwotę 

750 tyś zł i porozumiewając się ze Starostwem Powiatowym chcą kontynuować dalszą 

budowę powyższej drogi. Burmistrz dodał, że członek Zarządu zwrócił się z zapytaniem, 

czy Gmina Michałowo wzięłaby udział w tym zadaniu – stąd projekt dzisiejszej 

intencyjnej uchwały,  

b) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności 
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c) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywane jedynie przez 

część roku- konieczność  podjęcia  uchwał ujętych w pkt b i c wynika z faktu, iż po 

otwarciu przetargu  na odbiór i zagospodarowanie odpadów okazało się,  że uchwalone 

na poprzedniej sesji stawki są niewystarczające do pokrycia kosztów odbioru odpadów 

w kwocie 704 tyś zł brutto, 

d) zmiany uchwały w  sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Michałowo z 

Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2018 rok – przyjęty na poprzedniej sesji Program należy 

opublikować w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego – stąd konieczność 

podjęcia ww. uchwały i dokonanie w niej stosownych zapisów.  

 

Radna Maria Ancipiuk zgłosiła wniosek formalny o wykreślenie z porządku obrad 

punku 5 tj. „Budżet Gminy Michałowo na 2018 rok”. Radna stwierdziła, iż na sesjach nie było 

1-wszego, czy 2 –go czytania budżetu, a dziś od razu wprowadza się podjęcie uchwały 

budżetowej. Radna dodała, że takie działania uniemożliwiają pracę radym i możliwość 

zgłaszania uwag do budżetu. Przewodnicząca zauważyła, iż odbyło się wiele posiedzeń 

Komisji Rady m.in.  połączone posiedzenie Komisji Planowania i Oświaty – były one 

poświęcone tematowi budżetu Gminy na 2018r. i każdy radny mógł wnieść poprawki i 

pomysły. Przewodnicząca dodała, że takie uwagi mogłaby również wnieść radna Ancipiuk, 

gdyby była obecna na którymkolwiek posiedzeniu Komisji. Radna Maria Ancipiuk dodała, 

że była na jednej z komisji, zgłaszała wnioski do budżetu, jednak w projekcie budżetu nie widzi 

żadnych wniosków, które były zgłaszane.  

Radna Ewa Kupraszewicz stwierdziła, iż projekty uchwał (umieszczone w pkt. 6 ppkt 

b, c, d, e, f porządku obrad) dot. pomocy Powiatowi Białostockiemu powinny być podjęte 

zanim uchwali się Budżet Gminy na 2018 rok. Skarbnik wyjaśniła, że uchwały dot. pomocy 

Powiatowi są uchwałami towarzyszącymi budżetowi w związku z czym kolejność podjęcia  

uchwał jest prawidłowa.  

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad wnioskiem formalnym radnej Marii 

Ancipiuk, aby wykreślić z porządku obrad punk 5 tj. „Budżet Gminy Michałowo na 2018 rok”. 

Radni w głosowaniu jawnym 3 głosami ,,za”, przy 9 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” odrzucili zgłoszony wniosek.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Przewodnicząca przeszła do głosowania porządku obrad.  

Radni w głosowaniu jawnym 10 głosami ,,za”, przy 0 głosach „przeciw” i 4 głosach 

„wstrzymujących się” przyjęli porządek: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Budżet Gminy Michałowo na 2018 rok, 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Michałowo na lata 2018-2020 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań  na lata 2018-

2028; 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu Gminy Michałowo na 

2018 r.; 

c) opinia Komisji Planowania Gospodarki Finansowej i Komunalnej Rady Miejskiej w 

Michałowie; 
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d) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowo na lata 

2018-2028; 

e) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Michałowo na 2018 r. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na 2017 r.; 

b) pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu (na opracowanie dokumentacji projektowej na 

budowę drogi powiatowej Nr 1456 B na odcinku Jałówka – granica Gminy Michałowo); 

c) pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu (na opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę drogi powiatowej Nr 1466 B na odcinku Potoka – Hieronimowo); 

d) pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu (na przebudowę drogi powiatowej Nr 1453 B 

na odcinku Nowa Łuplanka – Stara Łuplanka); 

e) zabezpieczenia środków finansowych na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na wykonanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1448B na 

odcinku Kuchmy – granica Gminy Michałowo; 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli; 

g) udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu na dofinansowanie realizacji 

połączenia weekendowego na trasie Białystok – Waliły; 

h) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności 

i) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywane jedynie przez 

część roku 

j) zmiany uchwały w  sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Michałowo z 

Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2018 rok 

k) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2018; 

l) przyjęcia planu pracy Komisji Planowania Gospodarki Finansowej i Komunalnej na rok 2018; 

m) przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia na rok 2018; 

n) przyjęcia planu pracy Komisji  Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego na rok 2018; 

o) przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na rok 2018; 

 

7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie 

  W obliczu braku uwag do protokołu radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 

głosami „za” przyjęli protokół z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz przedstawił radnym sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym (w 

załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 5 Budżet Gminy Michałowo na 2018 rok, 

Skarbnik Małgorzata Golak na podstawie prezentacji multimedialnej przedstawiła 

projekt budżetu na 2018r. i  omówiła główne jego założenia (prezentacja w załączeniu do 

protokołu). W dalszej kolejności Skarbnik odczytała Uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały 
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w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowo na lata 2018 – 2028 (uchwała 

RIO w załączeniu do protokołu) oraz Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie budżetu Gminy 

Michałowo na rok 2018 (uchwała RIO w załączeniu do protokołu). 

Radna Swietłana Łuksza przewodnicząca Komisji Planowania Gospodarki 

Finansowej i Komunalnej poinformowała, iż Komisja wyraziła pozytywną opinię w sprawie 

projektu budżetu na 2018 rok oraz w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Michałowo na lata 2018-2028.  

 

 Poruszono następujące kwestie: 

- Radna Maria Ancipiuk: 

 stwierdziła, iż na zrównoważenie budżetu potrzeba środków w łącznej wysokości  

5 mln 900 tyś zł (kredyt - 4 mln 100 tyś zł i wolne środki – 1 mln 800 tyś zł.). Radna 

zapytała o realne szanse uzyskania dofinansowań. Dodała, że jest za tym, aby brać 

kredyt, ale pod warunkiem, że na daną inwestycję pozyska się środki – Burmistrz 

wyjaśnił, że budżet musi się zrównoważyć i jeśli planuje się kredyt, to planuje się go 

na konkretne działania. Burmistrz stwierdził, iż nie ma obawy, że przekroczony 

zostanie wskaźniki zadłużeń; dodał, że prawdopodobnie po zamknięciu bilansu roku 

2017 będzie więcej wolnych środków. Realność pozyskania środków na dane 

przedsięwzięcia jest trudna do określenia – na dzień dzisiejszy składane są wnioski, 

jednak trudno określić, czy fundusze zostaną przyznane, ponieważ zależy to od wielu 

czynników.  

Wiceprzewodniczący Marek Charytoniuk spytał, czy przewidziane jest wzięcie 

wyprzedzającego kredytu, w przypadku otrzymania środków zewnętrznych na dany cel 

– Burmistrz stwierdził, że zawsze można wziąć kredyt na prefinansowanie zadania. 

Pani Aneta Putko zajmująca się pozyskaniem środków zewnętrznych omówiła 

procedurę ich pozyskania odnosząc się m.in. do projektu budowy przedszkola, 

natomiast Skarbnik dodała, że w przypadku, kiedy jest możliwość zaliczkowania – 

brana jest zaliczka, z której później Urząd się rozlicza. W innym przypadku, gdy środki 

są zwracane Gminie, to płatności są kwartalne, nie potrzeba ogromnej kwoty i jest 

zachowana płynność finansowa, nawet w przypadku realizacji wielu zadań. Skarbnik 

dodała, że kredyt na prefinansowanie nie podwyższa wskaźników, gdyż jest to kredyt 

na dany moment – nie ma zagrożenia, że nie można pożyczyć pieniędzy na czas 

rozliczenia i zwrotu.  

Radna Ewa Kupraszewicz spytała, czy Urząd zdąży ze złożeniem wniosku dot. 

pozyskania środków na budowę przedszkola – Pani Aneta Putko stwierdziła, że nie 

było jeszcze przypadku, w którym Gmina nie zdążyła z wnioskiem.  

 spytała, czy kwota zapisana w budżecie  na budowę przedszkola tj. 5 mln 141 tyś 450 

zł zwiera również koszt projektu i czy kwota 1,5 mln zł zapisana w WPF na poprawę 

edukacji przedszkolnej wyodrębniona jest z kosztorysu na przedszkole – Burmistrz 

wyjaśnił, że na budowę przedszkola potrzebna jest łączna kwota ok. 6,5 mln zł.  

 prosiła o wyjaśnienie kwestii związanej z wielkością dofinansowania ze środków UE i 

wkładem własnym mieszkańców w temacie instalacji fotowoltaicznej i pieców – 

Skarbnik wyjaśniła, że w klasyfikacji budżetowej ważne są cztery cyfry i ostania cyfra 

wskazuje źródło finansowania – 9tka oznacza wkład własny, 7ka oznacza środki unijne. 
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 prosiła o wyjaśnienie zapisu mieszczącego się w objaśnieniach do projektu budżetu, 

który brzmi: „Należy nadmienić, że nie są na obecnym etapie planowania, ujmowane 

dochody z tytułu zadań realizowanych z udziałem środków z UE jakie są złożone lub są 

przygotowywane do złożenia o dofinansowanie”- Skarbnik wyjaśniła, iż nie 

wprowadza do dochodów i wydatków środków, na które jeszcze nie ma umów – takie 

kwoty wprowadzi się do dochodów i wydatków w  momencie podpisania umowy. 

 spytała o szczegóły związane ze źródłem finansowania modernizacji oczyszczalni 

ścieków oraz projektu turystycznego w ramach projektów Polska-Rosja - kiedy zostaną 

ogłoszone konkursy i jakie są ich warunki – Zastępca Burmistrza nakreślił szczegóły 

związane z możliwościami pozyskania środków z programu współpracy 

transgranicznej Polska – Rosja dodając, że konkursy miały być ogłoszone w IV 

kwartale 2017r., ale prawdopodobnie zostaną ogłoszone lada moment w I kwartale 

2018r.; 

 spytała, dlaczego w budżecie nie zostały ujęte środki na tereny inwestycyjne – radna 

stwierdziła, że złożyła taki wniosek, jednak nie został on uwzględniony – Burmistrz 

nawiązał do słów premiera Morawieckiego, który stwierdził, że nie ma już specjalnych 

stref ekonomicznych - wszystkie tereny inwestycyjne będą podlegały tym samym 

przepisom; 

 zgłosiła wnioski formalne: 

1) aby w uchwale dot. pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu dot. 

przebudowy drogi na odcinku Nowa Łuplanka – Stara Łuplanka, dopisać 

zobowiązanie wykonania drogi w proporcji 50% środków Powiatu-50% środków 

Gminy – Burmistrz stwierdził, że kwotę 350 tyś zł zaproponował Powiat, 

natomiast porozumienie zostanie podpisane po wprowadzeniu przez obie strony 

inwestycji do swoich budżetów, 

2) aby w uchwałach dot. opracowania dokumentacji na drogi Kolonia Mostowlany i 

Potoka, w §1 dopisać okres realizacji inwestycji tj. w latach 2019-2020; 

Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli Gmina daje dotację dla Powiatu, to ta dotacja musi 

zostać do końca roku zrealizowana i rozliczona, w związku z czym opracowanie 

dokumentacji musi nastąpić w 2018r., 

3) aby w projekcie budżetu zapisać kwoty na uzbrojenie terenów, gdyż będą to 

dodatkowe miejsca pracy dla mieszkańców – Przewodnicząca stwierdziła, że 

temat ten został już wyjaśniony.  

- Przewodnicząca - spytała czy do 2014 roku  można było pozyskać pieniądze na budowę 

przedszkola – Pani Aneta Putko stwierdziła, że w tamtym okresie była możliwość pozyskania 

takich środków, ale wówczas w Gminie były inne priorytety. Pani Putko dodała, że w 

perspektywie obecnej  kadencji pojawiły się konkursy, z których Gmina może skorzystać.  

- Radna Nina Bielenia: 

 spytała, czym spowodowana jest różnica we wpływach z podatku od nieruchomości – 

radna porównała rok 2017 (planowane wpływy - 744 tyś zł) i plan na 2018 (planowane 

wpływy - 490 tyś zł rok) – Skarbnik wyjaśniła, że w 2017r. planowane było 

przywrócenie podatku od nieruchomości, jednak radni takiej uchwały nie podjęli, stąd 

też kwota planowanych wpływów była w 2017r. większa; 

 spytała, czy Gmina otrzymała środki na wymianę odnawialnych źródeł ciepła w 

związku ze złożonym projektem – Burmistrz poinformował, że wniosek dot. 

Michałowa jest w trakcie oceny, od której zależą dalsze losy wniosku.  
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- Wiceprzewodniczący spytał jaka jest szansa pozyskania środków na modernizację 

wodociągu i ujęcia wody w Szymkach i jak wygląda realizacja tej inwestycji – Burmistrz 

poinformował, że jest wykonawca projektu technicznego, jest podpisana umowa na wykonanie 

projektu, a więcej będzie można powiedzieć w momencie powzięcia informacji o cenie tego 

przedsięwzięcia i przewidywanych rozwiązaniach technicznych. Burmistrz dodał, że trudno 

wypowiedzieć się na temat szans co do pozyskania środków na ten cel – wszystko jest kwestią 

czasu. 

- Radna Ewa Kupraszewicz: 

 spytała o zapis §10 projektu uchwały i różnicę w stosunku do kwoty jaka była 

przyjmowania dotychczas tj. obecnie upoważnia się Burmistrza do zaciągania kredytów 

na sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu w wysokości 3 mln zł, a dotychczas 

była to kwota 2,5 mln zł. – Skarbnik wyjaśniła, że kwota 3 mln zł zapewni zachowanie 

płynności finansowej między poszczególnymi rozliczeniami. Skarbnik dodała, że 

przejściowy deficyt umożliwia zaciągnięcie debetu w rachunku bieżącym, który później 

musi zostać spłacony; 

 prosiła o wyjaśnienie w §10 zapisów ujętych ust. 3 dot. uposażenia i wynagrodzenia ze 

stosunku pracy – Skarbnik wyjaśniła, że taki zapis w uchwale budżetowej jest od 

zawsze. 

 

Po wyczerpaniu pytań do projektu uchwały Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Michałowo na lata 2018-2028. 

Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Michałowo na lata 2018-2028. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/230/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowo na lata 

2018-2028 (w załączeniu do protokołu) 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Michałowo na 2018 r. 

Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Michałowo na 

2018 r. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/231/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Michałowo na 2018 r. (w załączeniu do 

protokołu) 

Przewodnicząca pogratulowała pani Skarbnik i Burmistrzowi przyjęcia budżetu na 

2018r. oraz życzyła pomyślnej jego realizacji.  

Burmistrz podziękował radym za uchwalenie budżetu, zarówno tym, którzy głosowali 

„za”, ale również i pozostałym radnym. Burmistrz dodał, że nie oczekuje jednomyślności, gdyż 

odmienne zdania są  również konstruktywne.  

Przewodnicząca o godz. 12:08 ogłosiła przerwę. O godz. 12:30 wznowiła obrady.  
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Ad. 6  

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2017 r. 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

zmian w budżecie na 2017 r. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/232/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie zmian w budżecie na 2017 r. (w załączeniu do protokołu) 

 

Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu (na 

opracowanie dokumentacji projektowej na budowę drogi powiatowej Nr 1456 B na 

odcinku Jałówka – granica Gminy Michałowo); 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu (na opracowanie dokumentacji projektowej na 

budowę drogi powiatowej Nr 1456 B na odcinku Jałówka – granica Gminy Michałowo). 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/233/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu (na opracowanie 

dokumentacji projektowej na budowę drogi powiatowej Nr 1456 B na odcinku Jałówka – 

granica Gminy Michałowo) (w załączeniu do protokołu) 

 

Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu (na 

opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Nr 1466 B na 

odcinku Potoka – Hieronimowo) 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu (na opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę drogi powiatowej Nr 1466 B na odcinku Potoka – Hieronimowo). 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/234/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu (na opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Nr 1466 B na odcinku 

Potoka – Hieronimowo) 

 

Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu (na 

przebudowę drogi powiatowej Nr 1453 B na odcinku Nowa Łuplanka – Stara Łuplanka) 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu (na przebudowę drogi powiatowej Nr 1453 B 

na odcinku Nowa Łuplanka – Stara Łuplanka). 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
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Uchwała Nr XXXIV/235/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu (na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 1453 B na odcinku Nowa Łuplanka – Stara Łuplanka) 

 

Projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na udzielenie 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na wykonanie zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1448B na odcinku Kuchmy – granica Gminy Michałowo 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na wykonanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1448B na 

odcinku Kuchmy – granica Gminy Michałowo. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/236/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na udzielenie pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na wykonanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1448B na odcinku Kuchmy – granica Gminy Michałowo 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej 

Woli 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/237/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podlaskiemu na dofinansowanie realizacji połączenia weekendowego na trasie Białystok 

– Waliły 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy 0  głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” przyjęli uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podlaskiemu na dofinansowanie realizacji połączenia weekendowego na trasie 

Białystok – Waliły. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/238/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu na 

dofinansowanie realizacji połączenia weekendowego na trasie Białystok – Waliły 
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Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za 

pojemnik o określonej pojemności 

Przewodnicząca odczytała uzasadnienie do projektu uchwały (uzasadnienie w 

załączeniu do protokołu). 

Radna Maria Ancipiuk spytała, dlaczego w ostatniej chwili zorganizowano przetarg 

na odbiór odpadów oraz do kiedy Gmina posiada pozwolenie na wysypisko w Odnodze – 

Burmistrz wyjaśnił, iż przetargi organizowane są rok rocznie i w tym samym czasie. Burmistrz 

nakreślił sytuację rynkową związaną z odbiorem odpadów. Pracownik Marcin Stalbowski 

poinformował, że pozwolenie na składowisko w Odnodze jest ważne do 31.12.2017r. co jest 

zgodne z Wojewódzkim Planem Gospodarki Odpadami.  

Radna Swietłana Łuksza przewodnicząca Komisji Planowania Gospodarki 

Finansowej i Komunalnej poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała proponowane 

stawki za odbiór odpadów. Jednocześnie członkowie Komisji wypracowali wniosek, aby w 

Gazecie Michałowa umieścić APEL do mieszkańców o składanie deklaracji dot. odbioru 

odpadów i uiszczaniu opłat oraz zobligować sołtysów-przy okazji roznoszenia nakazów 

podatkowych - o informowaniu o takim obowiązku. Jak stwierdzili członkowie Komisji, 

wspólne działania i większa świadomość  mieszkańców o konieczności złożenia deklaracji, 

będzie miała znaczący wpływ na dalszą cenę odbioru odpadów. 

W dalszej części dyskutowano na temat szczegółów związanych z odbiorem odpadów, 

środków finansowych przeznaczonych na ten cel i konieczności dotarcia do mieszkańców, 

którzy nie złożyli deklaracji.  

W obliczu braku innych uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, przy 2  głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” przyjęli uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/239/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik 

o określonej pojemności 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości na których znajdują się domki letniskowe lub 

innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 

wykorzystywane jedynie przez część roku 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, przy 2  głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” przyjęli uchwałę w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – 

wypoczynkowe, wykorzystywane jedynie przez część roku. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/240/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości na których znajdują się domki letniskowe lub innych 
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nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 

wykorzystywane jedynie przez część roku 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w  sprawie przyjęcia Programu 

Współpracy Gminy Michałowo z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Michałowo z 

Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2018 rok. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/241/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie zmiany uchwały w  sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 

Michałowo z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2018 rok 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2018 

Radna Anna Barszczewska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, iż 

w porównaniu do planu pracy przesłanego w materiałach, do planu dodano „IV Kwartał 2018r.” 

oraz poprawiono rok - z 2017 na 2018.  

W obliczu braku wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2018. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/242/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie zmiany uchwały w  sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

rok 2018 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Planowania Gospodarki 

Finansowej i Komunalnej na rok 2018 

Radna Ewa Kupraszewicz zgłosiła propozycję wykreślenia części zapisu w pkt 1. w I 

Kwartale dot. opracowania planu pracy komisji na 2018r., gdyż plan pracy został już 

opracowany. Radni zgodzili się z uwagą radnej Kupraszewicz i dokonano wykreślenia 

zgłoszonego zapisu.  

W obliczu braku innych uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Planowania Gospodarki Finansowej i Komunalnej na rok 2018. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/243/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Planowania Gospodarki Finansowej i 

Komunalnej na rok 2018 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia na rok 2018 
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Przewodnicząca poinformowała, iż z przyczyn zdrowotnych i rodzinnych 

Przewodnicząca Komisji Oświaty nie była w stanie sporządzić planu pracy Komisji. 

Przewodnicząca stwierdziła, iż sama sporządziła projekt planu pracy Komisji Oświaty i prosi 

radnych o jego weryfikację. Przewodnicząca dodała, że w przypadku trudności jakie mogą 

pojawić się podczas prac Komisji – np. opracowanie planu pracy - wszyscy członkowie danej 

Komisji powinni czuć się odpowiedzialni za zapewnienie jej płynnej pracy. 

W obliczu braku wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia na rok 2018. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/244/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia na rok 2018 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji  Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego na rok 2018  

W obliczu braku wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji  Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego na rok 2018. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/245/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji  Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Spraw 

Socjalnych i Porządku Publicznego na rok 2018 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na rok 2018 

Burmistrz zauważył, że zgodnie z §72 Statutu Gminy Michałowo, przedmiot działania 

poszczególnych komisji stałych i zakres działań komisji doraźnych określa Rada w odrębnych 

uchwałach – takich uchwał Rada nie podejmowała. Burmistrz dodał, że warto byłoby pochylić 

się nad ich podjęciem.  

Radna Maria Ancipiuk zaproponowała, aby w planie pracy Rady dopisać punkt pn. 

„Sprawozdanie Burmistrza z pozyskania środków unijnych” oraz punkty związane z nową 

kadencją jak np. wybór przewodniczącego rady itd.  

 Podczas dyskusji stwierdzono, iż tematy dot. środków unijnych są ujęte w planach pracy 

innych komisji, natomiast kwestie zapisów dot. nowej kadencji regulują ustawy.  

W obliczu braku wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na rok 2018. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIV/246/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 28 grudnia 2017 

roku w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na rok 2018 

 

Ad. 7 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych – brak 

 

Ad. 8 Sprawy różne 
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Poruszono następujące tematy: 

- Przewodnicząca spytała Burmistrza, czy kiedykolwiek np. radny, mieszaniec czy sołtys, nie 

został wpuszczony do jego gabinetu. Przewodnicząca odniosła się do uwagi zgłoszonej przez 

radną Marię Ancipiuk wg. której nie została ona wpuszczona do gabinetu Burmistrza – 

Burmistrz odparł, iż nie było takiej sytuacji.  

- Radna Maria Ancipiuk spytała: 

 czy Gmina składała wnioski na tzw. „schetynówki” obowiązujące w latach 2016-2019 

– Burmistrz wyjaśnił, że składano wniosek na drogę Jałówka – Podozierany, na którą 

Gmina posiada projekt techniczny, jednak z ramienia Wojewody nie uzyskano 

wymagalnej oceny, która pozwoliłaby na realizację projektu; 

 czy zostało wydane pozwolenie na rozbudowę Biogazowi –Burmistrz wyjaśnił, iż 

Urząd nie wydaje takich pozwoleń, gdyż takie pozwolenie wydaje Starostwo 

Powiatowe, natomiast procedury przechodzą przez Urząd w Michałowie i prawdą jest, 

że Zielona Energia złożyła dokumentację do zaopiniowania dot. rozszerzenia  produkcji 

biogazu.  

- Sołtys Bachury Zdzisław Worona: 

 spytał, czy będzie realizowana przebudowa drogi w Bachurach i czy Gmina nie 

wycofuje się z tego projektu– Burmistrz wyjaśnił, iż Gmina nie wycofuje się, jednak 

analiza własności działek łączących Bachury z Bołtrykami wykazała, że jedna z działek 

należy do Skarbu Państwa. Burmistrz dodał, że nie można dokonywać nakładów na nie 

swój grunt, w związku z czym Gmina wystąpiła do Starostwa Powiatowego o 

przekazanie działki co ułatwi otrzymanie pozwolenia na budowę. Dalsze działania 

Gminy w tym temacie będą uzależnione od decyzji Starostwa; 

 prosił radnych o zwrócenie uwagi na wydatkowanie środków przeznaczonych na 

utrzymanie internetu, który darmowo jest udostępniany mieszkańcom, gdyż 

mieszkańcy sołectwa Bachury zgłaszają skargi co do jakości świadczonych usług – Pan 

Maciej Woźniewski – informatyk Urzędu wyjaśnił szczegóły związane z 

funkcjonowaniem darmowego internetu i zaznaczył, że jego niska prędkość wynika z 

ograniczeń ustawodawcy; 

 prosił o powiadomienie sołtysów o wyjazdowym posiedzeniu Komisji Rolnictwa – 

wówczas sołtysi będą mogli wskazać newralgiczne miejsca wymagające interwencji w 

terenie – radny Eugeniusz Nos przewodniczący Komisji Rolnictwa poinformował, że 

takie posiedzenie będzie organizowane po zakończeniu sezonu zimowego. 

 

Pozostałą część obrad poświęcono tematowi związanemu z działalnością Gminnego 

Ośrodka Kultury. 

 Mieszkanka Michałowa, która wchodzi w skład jednego z zespołów prowadzonego 

przez instruktora śpiewu z GOK w Michałowie odczytała oświadczenie podpisane przez 

członków zespołów „Słowiańska Nuta”, „Feniks”, „Czerwone Szpilki” oraz przez rodziców 

dzieci uczęszczających na zajęcia wokalne. W oświadczeniu wyrażono zadowolenie z jakości 

prowadzonych zajęć.  

Temat poruszony przez Mieszkankę, był wynikiem dyskusji jaka wywiązała się na 

dwóch ostatnich posiedzeniach Komisji Planowania, na których były poruszane m.in. kwestie 

dot. zasad działania zespołów wokalnych oraz pracy instruktora. 

Radna Swietłana Łuksza przewodnicząca Komisji Planowania poinformowała, iż 

Komisja zaprosiła Dyrektora GOK-u, w celu omówienia wykonania budżetu GOK za 2017 rok 

oraz budżetu na 2018. Radna dodała, że w związku z tym, iż na pierwszym posiedzeniu Komisji 

Dyrektor nie dostarczył szczegółowego projektu budżetu na 2018 rok i szczegółowego 

wykonania budżetu za 2017 rok, odbyło się drugie posiedzenie Komisji. Radna dodała, że 
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Komisja wyjaśniła z Dyrektorem kwestię działalności zespołów oraz pracy instruktora, 

ponieważ docierały do Komisji różne opinie dot. powyższego tematu. 

Dyrektor GOK Marcin Siekierko odniósł się do posiedzeń Komisji Planowania i 

stwierdzenia Przewodniczącej Komisji - poinformował, iż na pierwszym posiedzeniu Komisji 

GOK był przygotowany z projektem budżetu na 2018 rok, który to projekt w ustawowym 

terminie złożył do p. Skarbnik. Dyrektor  nakreślił szczegóły przebiegu Komisji, tematy na nich 

poruszane-stwierdził, że dotyczyły one głównie działalności zespołów i pracy instruktora p. 

Chorużego oraz odniósł się do zachowania Przewodniczącej Komisji podczas powyższych 

posiedzeń. Dyrektor kończąc wyraził  nadzieję, iż nieprzyjemne sytuacje jakie miały miejsce 

na posiedzeniach Komisji nie będą już się powtarzać.   

Podczas dalszej dyskusji radni Sławomir Łuksza, Eugeniusz Nos, Swietłana Łuksza, 

Sławomir Dziewiątkowski, Ewa Kupraszewicz, odnieśli się do wspomnianego tematu 

poruszonego na posiedzeniach Komisji, do zachowania radnych i zachowania Dyrektora GOK.  

Głos zabrał instruktor śpiewu, który nakreślił przebieg Komisji Planowania i wyjaśnił 

swoją obecność na sesji, która wynikła z nieudzielenia głosu przez Przewodniczącą Komisji 

podczas posiedzenia Komisji. 

Głos zabrał również członek jednego z zespołów, który podziękował za możliwość 

uczęszczania na zajęcia wokalne w GOK.   

Przewodnicząca podsumowując stwierdziła, że temat powinien był być wyjaśniony na 

posiedzeniu Komisji, jednak skoro jest on kontynuowany na sesji, to wszyscy powinni wykazać 

się dobrą wolą w celu rozwikłania problemu a nie „wyciągać” prywatne sprawy na forum 

Przewodnicząca dodała, że należy znaleźć nić porozumienia i wyraziła nadzieję, że do takich 

sytuacji więcej nie dojdzie. Kończąc Przewodnicząca złożyła wszystkim życzenia 

noworoczne. 

Zastępca Burmistrza dodał, że strony powinny spotkać się w węższym gronie w celu 

wyjaśnienia niedomówień, gdyż takie sytuacje nie służą kulturze i Gminie Michałowo. 

Zastępca złożył wszystkim życzenia z okazji nadchodzącego Nowego Roku.   

 

Ad. 9 Zamknięcie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej  
W związku z wyczerpaniem porządku Burmistrz złożył wszystkim obecnym najlepsze 

życzenia noworoczne, wyznawcom prawosławia spokojnych Świąt Bożego Narodzenia oraz 

zaprosił na bal sylwestrowy przed Ratuszem.  

Radna Dorota Burak cytując słowa kolędy złożyła wszystkim życzenia świąteczno-

noworoczne.  

Przewodnicząca o godz. 15:05 zamknęła obrady XXXIV Sesji Rady w Michałowie VII 

kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Michałowie 

 

mgr Irena Suprun 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: U. Tarasewicz 
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